
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
Juridiskt bindande 

Kommunstyrelsen sammanträdesprotokoll 2025-05-06 
 
Plats och tid Digitalt via Teams, tisdag 2025-05-06, klockan 13:00 – 14.05 
 
Beslutande Pia Sjöberg (S) 
 Kjell Öjeryd (V) 
 Alma Johansson (V) 
 Inger Stenlund (V) 
 Robin Fransson (V) 
 Kristina Axelsson (C) 
 Katarina Lövgren (S) 
  
Tjänstgörande ersättare Mattias Norlund (M) tjänstgör för Magnus Norlund (M) 
 
 
Övriga deltagare Jan Ask, kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Sara Johansson, omsorgschef, § 69 
 Sabin Sjölund, medicinskt ansvarig sjuksköterska, § 69 
 
Utses att justera Mattias Norlund (M) 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt, information om datum för signering 

återfinns på sista sidan. 
 
Sekreterare Digital signatur Paragrafer 68-71 
  Sara Grundström 
 
Ordförande Digital signatur 
 Kjell Öjeryd (V) 
 
Justerande Digital signatur 
  Mattias Norlund (M)   
__________________________________________________________________________________ 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum 2025-05-06  Paragraf 68-71 
 
Datum för anslagets uppsättande 2025-05-08 Anslaget tas ner efter 2025-05-29 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Anslagsansvarig Sara Grundström 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunstyrelsen 2025-05-06   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 68  
 
Fastställande av ärendelistan 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Ärendelistan kompletteras med ärende 6 och 7 och fastställs därefter enligt 
följande; 
1. Mötets öppnande   
2. Upprop   
3. Val av justerare   
4. Fastställande av ärendelistan   
5. Regionens besparingsförslag - sjukstugan, AVA 2025/275 
6. Elever i skolan till och med läsår 2030/2031, dnr 2025/175 
7. Bolagsstämma Inlandsbanan AB, dnr 2025/271 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunstyrelsen 2025-05-06   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 69 Dnr 2025/275-770 
 
Regionens besparingsförslag - sjukstugan, AVA 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Sorsele kommun meddelar Region Västerbotten, Hälso- och 
sjukvårdsnämnden, att intresse finns att utreda ett övertagande av hela eller 
delar av verksamheten vid Sorsele sjukstuga. 
 
Reservation 
Kristina Axelsson (C) reserverar sig till förmån för eget förslag. 
I kallelsen till detta extra kommunstyrelsemöte finns ärendet som information 
om riskbedömning och åtgärdsplan. I sittande möte, utan förberedelser och 
föregående information väcks förslaget att Sorsele kommun ska skyndsamt 
förhandla med Region Västerbotten om övertagande av Akutvårdsplatser och 
drift av Sorsele Sjukstuga. Ett förslag av denna dignitet bör först diskuteras och 
behandlas både inom berörda verksamheter och hos de politiska partierna innan 
beslut om att påbörja diskussioner med regionen tas. 
Ärendet bör tas upp igen i nästa kommunstyrelse. 
 
Ärendebeskrivning 
Medicinskt ansvarig sjuksköterska Sabina Sjölund redovisar en risk- och 
konsekvensanalys som gjorts utifrån en nedläggning av akutvårdsplatser på 
Sorsele sjukstuga. 
 
Regional och kommunal verksamhet är sammanlänkade system där 
förändringar inom en organisation kan få stora konsekvenser för den andra. En 
välplanerad och sammanhållen sjukvård förutsätter en tydlig samordning 
mellan de kommunala verksamheterna (med bland annat ansvar för 
äldreomsorg och hemsjukvård) och de regionala som bland annat hanterar 
primärvård och akutplatser. 
 
Hälso- och sjukvårdsnämnden i Region Västerbotten har gett hälso- och 
sjukvårdsdirektören i uppdrag att föreslå åtgärder för att minska 
personalkostnader. Ett av dessa förslag är att begränsa och samordna 
sjukstugornas akutvårdsplatser (AVA) till tre av sju sjukstugor vilket är 
beslutat att utredas att fortsatt bereda förslaget. Ärendet tas upp för information 
och eventuellt beslut vid nämndens möte i juni. 
 
Risken är att fyra akutvårdsplatser och en palliativ plats för patienter i livets 
slutskede försvinner från Sorsele sjukstuga och konsekvenser för Sorsele 
kommun ifall detta sker. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig redovisning av medicinskt ansvarig sjuksköterska samt omsorgschef 

3

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: 3
63

5c
49

d-
92

53
-4

77
d-

a0
9a

-8
fd

15
24

9c
d9

0



  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunstyrelsen 2025-05-06   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Risk och konsekvensanalys 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Sorsele kommun meddelar Region Västerbotten, Hälso- och 
sjukvårdsnämnden, att intresse finns att utreda ett övertagande av hela eller 
delar av verksamheten vid Sorsele sjukstuga. 
Kristina Axelsson (C) – Tycker vi ska utreda frågan först och fatta beslut på 
nästa Kommunstyrelse sammanträde. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att Kommunstyrelsen 
beslutar enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Medicinskt ansvarig sjuksköterska 
Omsorgschef 
Region Västerbotten, Hälso- och sjukvårdsnämnden 
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§ 70 Dnr 2025/175-600 
 
Elever i skolan till och med läsår 2030/2031 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Efter den information som lämnats på dagens sammanträde med 
budgetberedningen, föreslås att datum för återrapportering ändras. 
Återrapportering ska göras till kommunstyrelsen till sista oktober 2025. 
 
Ajournering 
Sammanträdet ajourneras mellan klockan 13.50-14.00 för att ge ledamöterna 
möjlighet att läsa in sig på ärendet. 
 
Ärendebeskrivning 
I Social- och utbildningsutskottet har skolchef tillsammans med rektor för 
förskolan informerats att det fötts markant färre barn i kommunen de två 
senaste åren. Att veta om den trenden kommer hålla i sig kommande år för 
förskolans del är svårt att uttala sig om kopplat till dimensionering av 
förskoleverksamheten. Däremot går det göra prognoser för elevantal inom 
grundskolan fram till läsåret 30/31 utifrån nuläget. Vissa förändringar kan 
komma att ske med inflyttning och utflyttning, beroende var det sker i 
kommunen så ser påverkan olika ut.  
 
Skolchef har med stöd från rektor inom förskolan tagit fram material hur det 
kommer se ut med antal elever från läsåret 25/26 till läsåret 30/31. 
Förutsättningarna har varit uppe till diskussion i olika sammanhang både 
politiskt och på tjänstemannanivå exempelvis inom kommunledningsgruppen. 
Sveriges Kommuner och Regioner tog 2024 fram ett visualiseringsverktyg för 
att på kommunnivå kunna göra prognoser. Förutsättningarna i Sorsele med 
färre födda barn är inte unikt utan det är något som de flesta kommuner i 
Sverige är mer eller mindre påverkade av. De kommuner som ser den största 
skillnaderna är små inlandskommuner. 
 
Med detta underlag vill skolchef göra politikerna i Sorsele medvetna om 
prognosen för förskola och grundskola de kommande åren. 
Ge möjlighet att påbörja diskussioner i ett tidigt skede om hur förskola och 
grundskola ska bedrivas om 4–5 år. 
 
Kommunstyrelsen beslutade i april 2025 att det ska genomförs en risk- och 
konsekvensanalys, där man ser över hur det ska gå att upprätthålla en god 
undervisning, ekonomiska konsekvenser utifrån resursfördelningsmodellen 
och vilka lokalanpassningar som behöver göras. Det ska återrapporteras till 
början av 2026. 
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-04-15 § 53 
Sammanställning elever i grundskolan 
Tjänsteutlåtande skolchefen 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Efter den information som lämnats på dagens sammanträde med 
budgetberedningen, föreslås att datum för återrapportering ändras. 
Återrapportering ska göras till kommunstyrelsen till sista oktober 2025. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Skolchef 
Ekonomienheten 
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§ 71 Dnr 2025/271-106 
 
Ombudsinstruktion - Bolagsstämma Inlandsbanan AB 2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 Som ombud för Sorsele kommun utses kommunstyrelsens ordförande 

Nicke Gran, Dorotea kommun. 
 Ombudsinstruktioner: 
Antar årsredovisningarna för Inlandsbanan AB, Destination Inlandsbanan AB 
och Inlands Tåg AB samt godkänna föreslagna ändringar i bolagsordningen. 
Beslut om fondemission enligt tidigare beslut av kommunstyrelsen; 
1. Att på IBABs årsstämma rösta för beslut om en riktad fondemission med 

utgivande av 5 228 stycken aktier till en kurs om 1 000 kronor per styck, 
total ökning av aktiekapitalet med 5 228 000 kronor. Aktiekapitalet 
uppgår, efter Bolagsverkets registrering av fondemissionen, till 8 022 000 
kronor och antalet utgivna aktier är 8 022.  

2. Det belopp som aktiekapitalet ska öka med ska tillföras aktiekapitalet från 
bolagets fria egna kapital.  

3. 18 av bolagets totalt 19 aktieägare ges rätt till de nya aktierna. Varje 
gammal aktie som de 18 aktieägarna äger ger rätt till två nya aktier. 

4. De nya aktierna ges rätt till utdelning från och med det räkenskapsår som 
fondemissionen registreras av Bolagsverket. 

5. Aktiepriset 1 000 kronor per aktie motsvarar aktiernas kvotvärde. 
6. De nya aktierna omfattas av bolagsordningens hembudsförbehåll.  
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har inte möjlighet att skicka någon företrädare till 
bolagsstämman för Inlandsbanan. Kommunen kommer att lämna fullmakt till 
Dorotea kommun, kommunstyrelsens ordförande Nicke Gran, som kommer att 
närvara på stämman. Ombudsinstruktioner måste därför beslutas till ombudet. 
 
Beslutsunderlag 
Kallelse till bolagsstämma 
Styrelsens förslag 
 
Förslag till beslut 
Pia Sjöberg (S) – Antar årsredovisningarna för Inlandsbanan AB, Destination 
Inlandsbanan AB och Inlands Tåg AB samt godkänna föreslagna ändringar i 
bolagsordningen. Beslut om fondemission enligt tidigare beslut av 
kommunstyrelsen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
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Beslutet och fullmakt sänds till: 
Dorotea kommun, Nicke Gran 
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Undertecknare

SARA GRUNDSTRÖM
Sekreterare
RaxuW3Oo3XSiJeoh/KZvbg 2025-05-08 05:00:15Z

Sten Mattias Norlund
Justerare
TtdObtgv3JeeBHYDIY1/7g 2025-05-08 13:03:11Z

KJELL ÖJERYD
Ordförande
nOY6izcvdHGimJYSWQIq8A 2025-05-08 14:41:03Z

Dokument i försändelsen

Protokoll kommunstyrelsen 2025-05-06.pdf SHA256: 23eb30554fbb2426fafefc607c8f638fc8b1c50fbbcc0631154efb60ad797f80

Signaturerna i detta dokument är juridiskt bindande. Dokumentet är signerat med Addo Sign säkra digitala signatur.
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Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
Juridiskt bindande 


Kommunstyrelsen sammanträdesprotokoll 2025-05-06 
 
Plats och tid Digitalt via Teams, tisdag 2025-05-06, klockan 13:00 – 14.05 
 
Beslutande Pia Sjöberg (S) 
 Kjell Öjeryd (V) 
 Alma Johansson (V) 
 Inger Stenlund (V) 
 Robin Fransson (V) 
 Kristina Axelsson (C) 
 Katarina Lövgren (S) 
  
Tjänstgörande ersättare Mattias Norlund (M) tjänstgör för Magnus Norlund (M) 
 
 
Övriga deltagare Jan Ask, kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Sara Johansson, omsorgschef, § 69 
 Sabin Sjölund, medicinskt ansvarig sjuksköterska, § 69 
 
Utses att justera Mattias Norlund (M) 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt, information om datum för signering 


återfinns på sista sidan. 
 
Sekreterare Digital signatur Paragrafer 68-71 
  Sara Grundström 
 
Ordförande Digital signatur 
 Kjell Öjeryd (V) 
 
Justerande Digital signatur 
  Mattias Norlund (M)   
__________________________________________________________________________________ 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum 2025-05-06  Paragraf 68-71 
 
Datum för anslagets uppsättande 2025-05-08 Anslaget tas ner efter 2025-05-29 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Anslagsansvarig Sara Grundström 
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§ 68  
 
Fastställande av ärendelistan 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Ärendelistan kompletteras med ärende 6 och 7 och fastställs därefter enligt 
följande; 
1. Mötets öppnande   
2. Upprop   
3. Val av justerare   
4. Fastställande av ärendelistan   
5. Regionens besparingsförslag - sjukstugan, AVA 2025/275 
6. Elever i skolan till och med läsår 2030/2031, dnr 2025/175 
7. Bolagsstämma Inlandsbanan AB, dnr 2025/271 
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§ 69 Dnr 2025/275-770 
 
Regionens besparingsförslag - sjukstugan, AVA 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Sorsele kommun meddelar Region Västerbotten, Hälso- och 
sjukvårdsnämnden, att intresse finns att utreda ett övertagande av hela eller 
delar av verksamheten vid Sorsele sjukstuga. 
 
Reservation 
Kristina Axelsson (C) reserverar sig till förmån för eget förslag. 
I kallelsen till detta extra kommunstyrelsemöte finns ärendet som information 
om riskbedömning och åtgärdsplan. I sittande möte, utan förberedelser och 
föregående information väcks förslaget att Sorsele kommun ska skyndsamt 
förhandla med Region Västerbotten om övertagande av Akutvårdsplatser och 
drift av Sorsele Sjukstuga. Ett förslag av denna dignitet bör först diskuteras och 
behandlas både inom berörda verksamheter och hos de politiska partierna innan 
beslut om att påbörja diskussioner med regionen tas. 
Ärendet bör tas upp igen i nästa kommunstyrelse. 
 
Ärendebeskrivning 
Medicinskt ansvarig sjuksköterska Sabina Sjölund redovisar en risk- och 
konsekvensanalys som gjorts utifrån en nedläggning av akutvårdsplatser på 
Sorsele sjukstuga. 
 
Regional och kommunal verksamhet är sammanlänkade system där 
förändringar inom en organisation kan få stora konsekvenser för den andra. En 
välplanerad och sammanhållen sjukvård förutsätter en tydlig samordning 
mellan de kommunala verksamheterna (med bland annat ansvar för 
äldreomsorg och hemsjukvård) och de regionala som bland annat hanterar 
primärvård och akutplatser. 
 
Hälso- och sjukvårdsnämnden i Region Västerbotten har gett hälso- och 
sjukvårdsdirektören i uppdrag att föreslå åtgärder för att minska 
personalkostnader. Ett av dessa förslag är att begränsa och samordna 
sjukstugornas akutvårdsplatser (AVA) till tre av sju sjukstugor vilket är 
beslutat att utredas att fortsatt bereda förslaget. Ärendet tas upp för information 
och eventuellt beslut vid nämndens möte i juni. 
 
Risken är att fyra akutvårdsplatser och en palliativ plats för patienter i livets 
slutskede försvinner från Sorsele sjukstuga och konsekvenser för Sorsele 
kommun ifall detta sker. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig redovisning av medicinskt ansvarig sjuksköterska samt omsorgschef 
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Risk och konsekvensanalys 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Sorsele kommun meddelar Region Västerbotten, Hälso- och 
sjukvårdsnämnden, att intresse finns att utreda ett övertagande av hela eller 
delar av verksamheten vid Sorsele sjukstuga. 
Kristina Axelsson (C) – Tycker vi ska utreda frågan först och fatta beslut på 
nästa Kommunstyrelse sammanträde. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att Kommunstyrelsen 
beslutar enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Medicinskt ansvarig sjuksköterska 
Omsorgschef 
Region Västerbotten, Hälso- och sjukvårdsnämnden 
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§ 70 Dnr 2025/175-600 
 
Elever i skolan till och med läsår 2030/2031 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
Efter den information som lämnats på dagens sammanträde med 
budgetberedningen, föreslås att datum för återrapportering ändras. 
Återrapportering ska göras till kommunstyrelsen till sista oktober 2025. 
 
Ajournering 
Sammanträdet ajourneras mellan klockan 13.50-14.00 för att ge ledamöterna 
möjlighet att läsa in sig på ärendet. 
 
Ärendebeskrivning 
I Social- och utbildningsutskottet har skolchef tillsammans med rektor för 
förskolan informerats att det fötts markant färre barn i kommunen de två 
senaste åren. Att veta om den trenden kommer hålla i sig kommande år för 
förskolans del är svårt att uttala sig om kopplat till dimensionering av 
förskoleverksamheten. Däremot går det göra prognoser för elevantal inom 
grundskolan fram till läsåret 30/31 utifrån nuläget. Vissa förändringar kan 
komma att ske med inflyttning och utflyttning, beroende var det sker i 
kommunen så ser påverkan olika ut.  
 
Skolchef har med stöd från rektor inom förskolan tagit fram material hur det 
kommer se ut med antal elever från läsåret 25/26 till läsåret 30/31. 
Förutsättningarna har varit uppe till diskussion i olika sammanhang både 
politiskt och på tjänstemannanivå exempelvis inom kommunledningsgruppen. 
Sveriges Kommuner och Regioner tog 2024 fram ett visualiseringsverktyg för 
att på kommunnivå kunna göra prognoser. Förutsättningarna i Sorsele med 
färre födda barn är inte unikt utan det är något som de flesta kommuner i 
Sverige är mer eller mindre påverkade av. De kommuner som ser den största 
skillnaderna är små inlandskommuner. 
 
Med detta underlag vill skolchef göra politikerna i Sorsele medvetna om 
prognosen för förskola och grundskola de kommande åren. 
Ge möjlighet att påbörja diskussioner i ett tidigt skede om hur förskola och 
grundskola ska bedrivas om 4–5 år. 
 
Kommunstyrelsen beslutade i april 2025 att det ska genomförs en risk- och 
konsekvensanalys, där man ser över hur det ska gå att upprätthålla en god 
undervisning, ekonomiska konsekvenser utifrån resursfördelningsmodellen 
och vilka lokalanpassningar som behöver göras. Det ska återrapporteras till 
början av 2026. 
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  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunstyrelsen 2025-05-06   


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2025-04-15 § 53 
Sammanställning elever i grundskolan 
Tjänsteutlåtande skolchefen 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Efter den information som lämnats på dagens sammanträde med 
budgetberedningen, föreslås att datum för återrapportering ändras. 
Återrapportering ska göras till kommunstyrelsen till sista oktober 2025. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Skolchef 
Ekonomienheten 
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§ 71 Dnr 2025/271-106 
 
Ombudsinstruktion - Bolagsstämma Inlandsbanan AB 2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 Som ombud för Sorsele kommun utses kommunstyrelsens ordförande 


Nicke Gran, Dorotea kommun. 
 Ombudsinstruktioner: 
Antar årsredovisningarna för Inlandsbanan AB, Destination Inlandsbanan AB 
och Inlands Tåg AB samt godkänna föreslagna ändringar i bolagsordningen. 
Beslut om fondemission enligt tidigare beslut av kommunstyrelsen; 
1. Att på IBABs årsstämma rösta för beslut om en riktad fondemission med 


utgivande av 5 228 stycken aktier till en kurs om 1 000 kronor per styck, 
total ökning av aktiekapitalet med 5 228 000 kronor. Aktiekapitalet 
uppgår, efter Bolagsverkets registrering av fondemissionen, till 8 022 000 
kronor och antalet utgivna aktier är 8 022.  


2. Det belopp som aktiekapitalet ska öka med ska tillföras aktiekapitalet från 
bolagets fria egna kapital.  


3. 18 av bolagets totalt 19 aktieägare ges rätt till de nya aktierna. Varje 
gammal aktie som de 18 aktieägarna äger ger rätt till två nya aktier. 


4. De nya aktierna ges rätt till utdelning från och med det räkenskapsår som 
fondemissionen registreras av Bolagsverket. 


5. Aktiepriset 1 000 kronor per aktie motsvarar aktiernas kvotvärde. 
6. De nya aktierna omfattas av bolagsordningens hembudsförbehåll.  
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har inte möjlighet att skicka någon företrädare till 
bolagsstämman för Inlandsbanan. Kommunen kommer att lämna fullmakt till 
Dorotea kommun, kommunstyrelsens ordförande Nicke Gran, som kommer att 
närvara på stämman. Ombudsinstruktioner måste därför beslutas till ombudet. 
 
Beslutsunderlag 
Kallelse till bolagsstämma 
Styrelsens förslag 
 
Förslag till beslut 
Pia Sjöberg (S) – Antar årsredovisningarna för Inlandsbanan AB, Destination 
Inlandsbanan AB och Inlands Tåg AB samt godkänna föreslagna ändringar i 
bolagsordningen. Beslut om fondemission enligt tidigare beslut av 
kommunstyrelsen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunstyrelsen beslut. 
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Beslutet och fullmakt sänds till: 
Dorotea kommun, Nicke Gran 
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